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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan akadályozható meg, hogy Romániából a 
szemét Magyarországra jusson?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu  portálon  megjelent  „Tovább  erősödhetnek  a  magyar-román  környezetvédelmi  és
vízügyi kapcsolatok„ című hír a magyar-román környezetvédelmi kapcsolatokról ír:

„Nagy  István  agrárminiszter  bemutatkozó  látogatáson  fogadta  Tánczos  Barnát,  Románia
környezetvédelmi, vízügyi és erdőgazdálkodási miniszterét szerdán este, Budapesten. A miniszterek
kezdeményezték  a  két  ország közötti  vízügyi  és  környezetvédelmi  együttműködés  elmélyítését.  A
tervek  szerint  továbbá  hamarosan  sor  kerülhet  a  Román-Magyar  Környezetvédelmi  Vegyes
Bizottság (KVB) újbóli összehívására is.

(…)

Továbbá egyetértettek  abban,  hogy a magyar V4 elnökség lehetőség a régiós  érdekek erőteljes
képviseletére  az  EU-ban,  például  az  uniós  zöld  megállapodás,  illetve  a  védett  területek  és  az
öntözésfejlesztés területén.

A miniszterek kifejtették, hogy mindkét fél számára kölcsönösen fontos az eddigi együttműködésének
továbbfejlesztése, a Magyarország és Románia közötti kapcsolatok további erősítése.”

Kérdezem Önt:

1. Hogyan akadályozható meg, hogy Romániából a szemét Magyarországra jusson?



2. Esőzések és olvadások előtt fog egyeztetni Tánczos Barnával a magyar vizek megóvása
érdekében?

3. Milyen  időközönként  fog  ülésezni  a  Román-Magyar  Környezetvédelmi  Vegyes
Bizottság?

Budapest, 2021. július 14. 
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